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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/24-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-04-24-4 
 
Rijeka,  14. 19. veljače 2024. godine 

 
 

ZAPISNIK 
S 12. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  19.2.2024. godine, s početkom u 17:00 sati u prostorijama MO 
Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Paulo Mulac, zamjenik predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 

 Dražen Kalanj, referent za mjesnu samoupravu – tajnik – privremena zamjena 
Odsutni:  

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 
Ostali nazočni: 

 Damir Mehanović, Ivana Dončevića 1 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek. 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 11. sjednice Vijeća MO Srdoči. 
 

 
 
DNEVNI RED: 

 
      1.  Pripreme za javno izlaganje Prijedloga DPU dijela naselja Srdoči 2024. 
      2.  Izvješće o radu VMO Srdoči za 2023.godinu 
      3.  Komunalna problematika - upiti i zahtjevi građana 
      4.  Razno 
 
 
 
 

 
 
 

  



2 
 

AD1 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po prvoj točci dnevnog reda te podsjeća kako je u tijeku 
Javna rasprava o Prijedlogu Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja Srdoči koja 
završava u srijedu 21. veljače 2024. godine. Vijeće je na posebnom sastanku održanom u nadležnom 
odjelu dana 14.02.2024. neposredno upoznato na sadržajem prijedloga koji obuhvaća dio naselja Srdoči 
od Ulice Bartola Kašića do Ante Modrušana te od Ulice Srdoči do Ulice Miroslava Krleže. Članovi vijeća 
podijelili su obavijesti o održavanju javnog izlaganja  za građanstvo i udruge građana s obrazloženjem 
Prijedloga Detaljnog plana uređenja dijela naselja Srdoči koje se ima održati u utorak 20.02.2024.g. 
 
Zaključak:  

Vijeće MO Srdoči predložiti će ostvarenje kolno-pristupnog puta iz Ulice Bartola 
Kašića od kbr. 18 i 20 na javno-proimetnu površinu Ulice Miroslava krleže i budućeg 
rotora kod raskrižja Ulica Miroslava Krleže i Tina Ujevića kao i mogućnost uređenja 
trga kod OŠ Srdoči sa izgradnjom kulturnog doma za potrebe aktivnosti mjesnog 
odbora. 
 

Predsjednik vijeća pozdravlja prisutnog g. Mehanovića koji upoznaje Vijeće sa problematikom regulacije 
parkiranja u Ulici Miroslava Krleže kod broja 3-3B, odnosno postojećim stanjem za koje smatra da je po 
mnogom upitne pravne dozvoljenosti.  
 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje. Ukoliko postoje sumnje u nepravilnosti postojećeg stanja 
iste nepravilnosti bi trebalo od strane osoba sa pravnim interesom prijaviti nadležnim 
inspekcijskim tijelima. 

 
AD 2 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Robert Urek otvara raspravu o Izvješću o radu Vijeća MO Srdoči za 2023. 
godinu.  
 
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu Vijeća MO Srdoči za 2023. godinu  
 
AD 3 
Predsjednik vijeća MO Srdoči Robert Urek otvara raspravu te se po prispjelim dopisima utvrđuje sljedeće: 
 
-U vezi sa zamolbom Rijeka plus doo u vezi rasporeda sredstava preostalih nakon provedene realizacije 
stavki (25.2, 25.5, 25.7, 25.8, 25.15, 25.41, 25.42 i 25.51) iz Plana prioriteta MO Srdoči za 2023. godinu 
koje su u nadležnosti Službe prometa u ukupnom iznosu 8.780,00 eura (s PDV-om) kao i iznijetog 
prijedloga rasporeda Vijeće smatra potrebnim dobiti obrazloženje predloženog kao i korekcija iznosa 
kako bi se spoznalo kako je došlo do promjena i koji je njihov karakter. 
 
-Vijeće je upoznato sa zamolbom MO Grbci i MO Gornji Zamet za zajedničkom sastankom na temu 
prometne problematike zapadnog dijela grada a nakon zajedničkog sastanka predstavnika Vijeća MO 
Grbci, Srdoči, Gornji Zamet i Zamet. 
 
-Vijeće je upoznato sa proslijeđenom zamolbom za postavu manjih spremnika za sitni otpad i pseći izmet 
nadležnim službama 
 
- Vijeće je upoznato sa proslijeđenim upitom poslovnih korisnika u Ulici Miroslava Krleže 15 u odnosu na 
mogućnost dobivanja elektronskih kartica za novo uvedeni sustav prikupljanja otpada. 
 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležne službe u vezi sa rasporedom spremnika za otpad na lokaciji 
Srdoči 57. 
 
-uputiti će se nadležnom upravnom odjelu zahtjev za obrazloženjem i tumačenjem razloga izmiještanja 
pješačkog prijelaza u Ulici Mate Lovraka kod TC Plodine što se desilo pri rekonstrukciji raskrižja sa 
Ulicom Bartola Kašića. 



3 
 

- uputiti će se nadležnom upravnom odjelu pritužbu građana u vezi postave novih spremnika za otpad 
na lokaciji Ulica Tina Ujevića kod kbr. 28 i 30 
 
-Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog upravnog odjela u vezi prometnih ogledala na raskrižju 
Ulica M.Krleže i B. Kašića i namjere postave novog prometnog ogledala na optimalnu lokaciju u sklopu 
povećanja stupnja sigurnosti na navedenom raskrižju. 
 
-uputiti će se obavijest TD Dezinsekcija doo  o potrebi deratizacije prostora uz napuštene objekte bez 
namjena na lokaciji Ulice Tina Ujevića kod br.18 
 
- Vijeće je upoznato sa proslijeđivanjem zahtjeva za uklanjanjem vozila sa javne zelene površine kod 
privoza Ulice M.Krleže kbr. 4 
 
- Vijeće je upoznato sa proslijeđenim zahtjevom za postavom uspornika na pješačkom prijelazu u Ulici 
Miroslava Krleže kod raskrižja sa Ulicom Tine Ujevića 
 
- Vijeće je upoznato sa proslijeđenom obavijesti o nepropisnom parkiranju vozila na križanju Ulice M. 
Krleže i južnog privoza M. Krleže prema kbr.4. 
 
- Vijeće je upoznato sa upitom o statusu zahtjeva za uvođenjem dvosmjernog prometa u Ulici Tina 
Ujevića kao i odgovorom kako je u tijeku iznalaženje optimalnog rješenja u okviru postojećih zakonskih 
mogućnosti. 
 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog upravnog odjela u vezi upita za pojašnjenjem zahvata u 
vezi rekonstrukcije javne rasvjete na raskrižju Ulica M. Krleže i M. Lovraka 
 
- uputiti će se nadležnom upravnom odjelu zahtjev za postavu malih spremnika za pseći izmet u naselju 
Srdoči te na cesti 233 radi adekvatnog odlaganja otpada i sprečavanja zagađenja javnih površina i 
okoliša 
 
- uputiti će se nadležnom upravnom odjelu i komunalnom društvu požurnica za premještaj spremnika za 
otpad kod kbr. 3 Ulice M. Krleže s obzirom da na sadašnjoj poziciji predstavljaju rizik za prolaznike, 
promet i pješake zbog otežanog pristupa kamiona za pražnjenje na glavnoj prometnici u centru naselja 
 
- uputiti će se nadležnom upravnom odjelu i komunalnom društvu upit u vezi mogućeg dobivanja 
elektronskih kartica za spremnike otpada za poslovne korisnike na lokaciji M. Krleže 3 – 3a 
 
- uputiti će se nadležnom upravnom odjelu i komunalnom društvu zahtjev za čišćenjem prostora 
kamionskog terminala u Ulici Miroslava Krleže uslijed učestalih pritužbi građana i poslovnih subjekata na 
čistoću navedena prostora 
  
 Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje 

 
AD 4 
Predsjednik vijeća Robert Urek po ovoj točci dnevnog reda podsjeća na pravovremeno planiranje 
aktivnosti oko Dana MO – Križevica kako bi se na optimalan način sve aktivnosti sagledale i na vrijeme 
pripremile. 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Sjednica je službeno završila u 19,00 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
Zapisničar  
Dražen Kalanj 

                                                      
                                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
Robert Urek 
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